

HEALTH ETHICS

April
3-9
2017

In collaboration with participating organizations across Canada, the Canadian Bioethics Society is coordinating the 4th annual National Health Ethics Week. <http://bioethics.ca/ethicsweek>

CIHR EVENT SERIES

Tuesday, April 4, 12:00 to 1:00 p.m. (9th floor, kiosk at reception)

Launch of the National Health Ethics Week

Come have cookies, answer a quiz and chat with Ethics Office staff.

Wednesday, April 5, 12:00 to 1:00 p.m. (Room 9-101)

Lunch and Learn: Genetic Discrimination in Canada: The future role of S-201 in protecting Canadians

Dr. Peter Monette, Manager, Bioethics and Science Advice Unit, Health Canada.

Call-in toll-free number: 1 877-413-4791, Conference ID: 634 39 40

Thursday, April 6, 1:00 p.m. to 2:00 p.m. (Room 10-202)

RKTE Journal Club: Discussion of an article on research with animals led by Dr. Jaime Flamenbaum, Senior Advisor Ethics

Do you wear makeup? Or use soap? Shampoo perhaps? Come discuss issues related to animal research.

Friday, April 7, 12:00 to 1:00 p.m. (Room 8-321)

Lunch and Learn: Vulnerability, Migration and Access to Health Care

Dr. Christine Straehle, Associate Professor, Faculty of Social Sciences, University of Ottawa.

Call-in toll-free number: 1 877-413-4791, Conference ID: 634 39 40

L'ÉTHIQUE DE LA SANTÉ

3-9
avril
2017

En collaboration avec les organisations participantes à travers le Canada, la Société canadienne de bioéthique coordonne la troisième Semaine nationale de l'éthique de la santé, <http://bioethics.ca/ethicsweek>

LES ÉVÉNEMENTS DES IRSC

Mardi le 4 avril, de 12h à 13h (9e étage, kiosque à la réception)

Lancement de la Semaine nationale de l'éthique

Venez déguster des biscuits, répondre à un quiz et discuter avec le Bureau de l'éthique.

Mercredi le 5 avril, de 12h à 13h (salle 9-101)

Dîner-causerie: La discrimination génétique au Canada: le futur rôle de la loi S-201 dans la protection des Canadiens

Dr Peter Monette, gestionnaire de l'Unité de la bioéthique et des avis scientifiques à Santé Canada.
Appel sans frais: 1 877-413-4791, Conférence no: 634 39 40

Jeudi le 6 avril, de 13h à 14h (salle 10-202)

Le Club de lecture de RACE: Discussion d'un article sur la recherche avec les animaux par le Dr Jaime Flamenbaum, conseiller principal en éthique.

« Vous maquillez-vous? Utilisez-vous du savon ou, peut-être, du shampoing? Venez discuter des enjeux liés à la recherche animale.

Vendredi le 7 avril, de 12h à 13h (salle 8-321)

Dîner-causerie: La Vulnérabilité, les migrants et l'accès aux soins de santé

Dre Christine Straehle, professeure agrégée à la Faculté des sciences sociales de l'Université d'Ottawa.
Appel sans frais: 1 877-413-4791, Conférence no: 634 39 40